

Allianz Motorcycle Plus



Nikmati masa indah bersama pembonceng anda

Dapatkan perlindungan motosikal 360° dengan **Allianz Motorcycle Plus** yang melindungi anda dan pembonceng anda!

		Komprehensif	Pihak Ketiga
Perlindungan	Kehilangan atau kerosakan terhadap motosikal anda akibat kemalangan, kebakaran dan kecurian	✓	
	Kematian atau kecederaan anggota badan pihak ketiga	✓	✓
	Kehilangan atau kerosakan harta terhadap pihak ketiga	✓	✓

Faedah **Allianz Motorcycle Plus** tanpa sebarang kos tambahan:

Faedah Tambahan*	RM10,000 perlindungan kemalangan jalan raya setiap seorang untuk anda dan pembonceng anda (kematian/hilang upaya kekal)	✓	✓
	Pendapatan Hospital sehingga RM6,000 setiap seorang untuk anda dan pembonceng anda (RM100 sehari sehingga 60 hari)	✓	✓
	Perlindungan keseluruhan jumlah yang diinsuranskan bagi bencana khas (banjir, taufan, tanah runtuh dan banyak lagi)	✓	
	Bantuan tepi jalan (sehingga 50km, dua hala)	✓	

Tertakluk pada terma dan syarat. *Hanya tersedia untuk motosikal 250cc dan ke bawah.

Faedah Bantuan Banjir Percuma di bawah Inisiatif Insurans Rahmah



Nikmati **Faedah Bantuan Banjir sebanyak RM1,000*** secara **percuma** sekiranya motosikal anda rosak akibat banjir dengan setiap pembelian Allianz Motorcycle Plus.

*Terhad kepada bayaran sekali sahaja

Produk ini adalah sebahagian dari Inisiatif Insurans Rahmah oleh Kerajaan Malaysia dan Allianz untuk memberikan pelan insurans mampu milik kepada semua rakyat Malaysia.

Imbas kod QR ini untuk menyemak terma dan syarat Faedah Bantuan Banjir.



Untuk maklumat lanjut, layari allianz.com.my/motorcycle-plus-bm

Allianz General Insurance Company (Malaysia) Berhad 200601015674 (735426-V)

Dilisenkan di bawah Akta Perkhidmatan Kewangan 2013 dan dikawal selia oleh Bank Negara Malaysia Ahli PIDM

Manfaat-manfaat yang dibayar di bawah produk yang layak ini adalah dilindungi oleh PIDM sehingga had perlindungan. Sila rujuk Brosur Sistem Perlindungan Manfaat Takaful dan Insurans PIDM atau hubungi Allianz General Insurance Company (Malaysia) Berhad atau PIDM (layari www.pidm.gov.my).